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Kokouksen aihe Ympäristöohjelman seurantaryhmän 2. kokous 

Kokousaika Keskiviikkona 9.9.2020 klo 17:00-17.32 

Kokouspaikka Paimiosali ja Teams 

Läsnä Jaana Hölsö, hallintojohtaja 
 Mika Ingi, elinkeinojohtaja 

Jyrki Lumiainen, sivistysjohtaja 
Eeva-Sirkku Pöyhönen, sosiaali- ja terveysjohtaja, Teams 
Juha Saarinen, tekn.joht., Teams 
Pasi Hutanen, tietohallintopäällikkö 
Timo Ilola, kaupunginhallitus 
Markku Ylihonko, koulutusltk, Teams 
Henna Pirhonen, sivistys- ja vapaa-aikaltk, Teams 
Matti Pajala, tekn.ltk 
Marja Mäenpää, ympäristöltk 
Anne-Ly Palosaari, sosiaali- ja terveysltk 
Aada Sevon, nuorisovaltuuston edustaja, Teams 
Meri Leino, projektikoordinaattori, sihteeri 

 Sinikka Koponen-Laiho, ymp.suoj.siht. 
 

1. Seurantaryhmän puheenjohtaja Timo Ilola avasi kokouksen ja totesi sekä 
paikalla olevat että etäyhteyden päässä olevat jäsenet. 
 

2. Ympäristö- ja ilmastotavoitteet talousarvion laadinnassa.  
 

Meri Leino esitteli asiaa. Jaana Hölsö kertoi, että asiasta on keskusteltu 
kaupungin johtoryhmässä. Tarkoitus on, että tilinpäätökseen tulisi osio, 
jossa kerrottaisiin ympäristö- ja ilmastotavoitteiden toteutumisesta. 
Tulevan vuoden talousarvion laadinta on jo niin pitkällä, että siihen ei 
ympäristötekijöitä ehditä ottaa mukaan. Päätettiin, että aloitetaan 
ympäristötekijöiden kirjaaminen tilinpäätöksessä, ja talousarvioon niitä 
aletaan kirjata mahdollisesti ensi vuonna. 

 

 
3. Vuoden 2021 toimenpiteiden ideointi 

 
Meri Leino esitteli ympäristöohjelmassa olevat tavoitteet vuodelle 2021: 
• Energiatehokkuus ympäristökasvatuksessa 
• Ympäristöviestinnän lisääminen 
• Sähköautopilotti 
• Vapaaehtoiset lisävuokrasopimukset (pellot) 
• Kaavoitukseen ja rakentamiseen periaatteet käyttöön 
• Vieraslajien torjunta 
Keskusteltiin ensi vuoden tavoitteista. Sähköautopilotti pitää ottaa esille 
johtoryhmässä, jossa voidaan keskustella, mikä toimiala olisi soveltuvin 
kokeiluhankkeelle. Muiden tavoitteiden osalta toimialat pystyvät itse 
tekemään toimenpiteitä.  
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4. Hinkutyöryhmän ja ympäristöohjelman seurantaryhmän yhdentyminen 

 
Päätettiin ehdottaa Ympäristöohjelman seurantaryhmän ja 
Hinkutyöryhmän yhdistymistä, sillä ryhmien asiasisällöt ovat hyvin 
samankaltaisia. Yhdentymisellä estetään päällekkäisyydet ja saadaan 
tehostettua toimintaa. Pohdittiin, onko järkevämpää yhdistää ryhmät ensi 
vuoden alusta vai ensi toimikauden alusta. Kaupunginhallitus päättää 
yhdistymisestä, koska se on myös asettanut ryhmät.  
 

5. Seuraava kokous päätettiin pitää 26.11.klo 17.00.  
 
 
 
 
Muistion kokosi    Meri Leino 
   sihteeri 


